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u FC BARCELONA 
ACTA DEL XX CONGRÉS DE PENYES 

BARCELONISTES (20d'agost1997) 

1. NOU SISTEMA DE RESERVA 1 RECOLLIDA 
D'ENTRADES 

El passat 10de mar<;, el Club va signar un acord amb "la 
Caixa" on s'engloba el nou sistema de reserva i recollida 
d'entrades pera les Penyes Barcelonistes. D'aquesta ma
nera, les Penyes tenen la possibilitat de reservar les loca
litats deis partits a celebrar al nostre Estadi, a partir de 15 · 
dies abans del partit, a través d'un telefon habilitat per "la 
Caixa". Cada Penya, indicant clarament el seu número 
de credencial, pot efectuar les reserves durant les 24 
hores del día al telefon: 

902 - 21.00.89 
Després d'aquest primer pas, han de realitzar un ingrés 

o transferenc ia al compte del Club a "la Caixa": 
Entitat Oficina DC Compte 
2100 2397 82 0200001246 

Es recomana fer aquest ingrés directament a través de 
qualsevol oficina de "la Caixa", per agilitzar el procés. 

Si han fet la reserva i el pagament entre 15 i 9 dies 
abans del partit en qüestió, poden recollir les entrades 
sol.licitades a !'oficina de "la Caixa" més propera a la seva 
localitat. 

En cas contrari, han de recollir les seves localitats a la 
taquilla 99, situada al Gol Nord del nostre Estadi i 
habilitada especialment per a les Penyes, el mateix 
dia del partit a partir de dues hores abans del seu 
inici. 
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2. CALENDARI DE RESERVA 1 ADQUISICIÓ 
D'ENTRADES PER A FIMALS 

1. RESERVA D'ENTRADES A TRAVÉS D'UN FAX 
DIRECTE A TAQUILLES: Fins a quatre dies naturals 
després de la classificació de l'equip pera una final. 

Aquest fax, el 496.37.01, funcionara durant les 24 
hores del dia. En cas de saturació de la línia també 

s'habilitara coma fax el 496.37.1 O. 
*Aquesta reserva no significa que es pugui assegu

rar la petició d'entrades efectuada. 

2. CONFIRMACIÓ DE LES ENTRADES CONCEDIDES: 
Quatre dies habils després que l'organisme oficial 
pertinent concedeixi les entrades als clubs finalistes. 

*Aquesta confirmació es realitzara per escrit a 
través de fax i mitjanc;ant un model que els remetem 
adjunt. En el fax de confirmació se'ls informara del 
nombre de localitats concedides, el ti pus de localitat, 
el seu preu i la data de recollida. 

*El nombre de locali tats confirmades sera invaria
ble sota cap concepte. 

3. PAGAMENT A TRAVÉS DE TRANSFERENCIA 
BANCARIA: Fins a tres dies habils després de la data 
de confirmació de la petició. 

*Al mateix temps, durant el temps de reserva, 
confirmació i pagament de les entrades, pera qualse-

vol incidencia podran trucar al telefon 496.36.60, 
habilitat amb 8 línies. 

*NOTA: Per dies natura Is entenem tots els dies de 
la setmana, de di lluns a diumenge, i perdies habils, de 
dilluns a divendres. 

3. CALENDARI DE RESERVA 1 ADQUISICIÓ 
D'ENTRADES PER A PARTITS DE COMPETl
CIONS MACIOMALS DE MÁXIM INTERES. 

1.- RESERVA D'ENTRADES A TRAVÉS D'UN FAX 
DI RECTE A TAQUILLES: Des d'un mes abans del partit 

i durant deu dies natura Is. Aquest fax, el 496.37. 01, 
funcionara durant les 24 hores del dia. En cas de 
saturació de la línia també s'habilitara com a fax el 

496.37.10. 
*Aquesta reserva no significa que es pugui compl ir 

amb la petició d'entrades efectuada. 

2.- CONFIRMACIÓ DE LES ENTRADES CONCEDl
DES: Cinc dies habils després de finalitzatel termini de 
reserva a través de fax. 

*Aquesta confirmació es realitzara per escrit a 
través de fax i m itjanc;ant un model que els remetem 

adjunt. En el fax de confirmació se'ls informara del 
nombre de loca 1 itats concedides, el ti pus de loca 1 itat, el 
seu preu i la data de recollida. 

*El nombre de local itats confirmades sera invariable 
sota cap concepte. 

3.- PAGAMENT A TRAVÉS DE TRANSFERENCIA 
BANCARIA: Fins tres dies habils després de la data de 
confirmació de la petició. 

*Al mateix temps, durant el temps de reserva, con
firmació i pagament de les entrades, pera qualsevol 
incidencia podran trucar al telefon 496.36.60, habi li
tat amb 8 línies. 

* NOTA: Per dies natura Is entenem tots els dies de la 
setmana, de dilluns a diumenge i, per dies habi ls, de 
dilluns a divendres. 

4.- INVITACIONS INFANTILS PERA LES PENYES 1 
FOTOGRAFIES AMB L'EQUIP. 

A partir d'aquesta temporada, les Penyes podran 
disposar un cop l'any de 50 invitacions infantils i 10 
invitacions per a adults. La petició s'ha de realitzar a 
través d'un escrit d irigit al Club. 

Quant a la fotografía deis nens amb l'equip, les 
condicions són que els nens siguin socis del Club, o bé 
un familiar d irecte, pare, mareo avis ho siguin. Han de 
sol. licitar-ho per escrit al Club, adjuntant a la carta una 
fotocopia del carnet de soci i una fotocopia de la p lana 
del !libre de família on esta inscrit el nen o nena que es 
vol fer la fotografía (per tal de comprovar l'edat). És molt 
important que en l'escrit especifiquin un número de 
telefon de contacte. 

5.- TROBADA DEL CENTENAR! 
La Trobada Mundial de Penyes de l'any 1999, que 

coincidira ambel Centenari del Club, l'organitzara el F.C. 
Barcelona. 

6.- CANVI EN EL SISTEMA DE VOTACIÓ PERA LES 
CANDIDATURES A LA TROBADA MUNDIAL DE PENYES. 

Aquest sistema ja s'ha posat en funcionament aquest 
any. A ixí les Penyes que tenen intenció de presentar-se 
candi dates a la Trobada Mundial han d 'enviar la informa
ció del seu projecte al Club, quan reben el full de 
propostes al Congrés, cap a mitjan de maig. Des del 
Cluq es fa extensible a totes les Penyes perque d 'aques
ta manera, un cop al Congrés, les Penyes puguin tenir 
més informació de les cand idatures i més clara la seva 
intenció de vot. Després de cada votació es retiren les 
paperetes. Així evitem que una Penya pugui votar més 
d 'una vegada. 

7.- EXEMPCIÓ DEL PAGAMENT DE L'IVA 
El Club ha fet les gestions oportunes per unificar el 

criteri que han de seguir les Penyes a l'hora de sol. licitar 
a l'Administració l'exempció del pagament de l'lmpost 
sobre el Valor Afegit, en funció de la seva condició 
d 'entitats sense anim de lucre. Les Penyes que es trobin 
davant aquesta problematica es poden posar en con
tacte amb el Club per sol. licitar assessorament. 

8.- INVITACIÓ A LA LLOTJA D'HONOR 
Gracies a la creació de la llotja d 'Honor de l'Estadi, 

hem pogut impulsar les invitacions perque dos repre
sentants per Penya puguin assistir a presenciar un partit 
a la Llotja d'Honor. Fins avui ens han acompanyat gran 
part de les Penyes de Lleida, Tarragona i Girona. 
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~ § § § ;;E ELECTRODOMESTICS, C.B. 
el major, 153 ·tel. i fax 72 06 38 · 43550 ulldecona (montsia) 

J!aRED Tel. 72 13 72 
ULLDECONA 

JOSEP Mª FIGUERES GUARCH 
117' Complements del moble 

[_(1J Ctra. Vella Vinares 
Tel. 72 00 03 

• CoNsULTORIA EcoNóMICA 
• 1TrumrrARIAEuGENI 

ASSESORAMENT FISCAL 
COMPT ABLE 1 LABORAL 

C/. Vidal i Barraquer, 22 • baixos 
Tel. (977) 57 32 90 • Fax (977) 57 32 69 

ULLDECONA 

MAPFRE 
Grup Assegurador 

DelegataUlldecona: PERE SANS iARASA 

C/. Sant Antoni, 28 - Tel. 72 03 37 

MANEL ROCA CARAPUIG 

Ctra. Vinares, s/n. · Tel. 72 03 09 • ULLDECONA ~!~C! 

Assessoria Laboral i Fiscal 

TEC-MONT 
MaJor, 94 - Tel. 72 06 03 

ULLDECONA 

CARNISSERIA PILI 
Embotits Artesans 

Murada de Dalt, 51 · Tel. 72 03 48 
ULLDECONA 

R.GRAU,,,.1. 
Major, 104 -Tel. 72 06 87 

Magatzem: Ctra. Tortosa, sin. 
Tels. 72 01 89 . 72 06 20. FAX 72 11 15 

43550 ULLDECONA (íarragona) 
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La Penya Barcelonista d' IDldecona dona 
a conéixer que la seva secció de sardanes 
esta interessada en tornar a fer l' es cola de 
sardanes per a tots aquells que estiguin 
interessats. 

Abans es f eien en dissabte perla tarda al 
local de la Penya, de les 16 a les 1 7 hores . 
Si lá majoria de gent no li anés bé el dia i 
hora ja es comunicaria. 

A tots aquells que els hi agradin les 
sardanes i les vulguen aprendre, es podran 
adreQar a Lourdes Llombart (representant 
d'aquesta secció) al teléfon 72 07 79 de 13 
a 15 h. o de 18 a 20 h. deixant les vostres 
dades. 

ANIMEU-VOS així farem més gran la 
nostra danQa. 

GUIA GASTRONi>MICA 
RESTAURANT 

NOU SANT LLUC, S.L.U. 
Ctra. Vinarós, s/n. (al costat benzinera) 

Tel. (977) 72 03 97 - ULLDECONA 

CAFETERIA-BAR 

ALAMEDA 
Plac;:a Sales i Ferré, 11 - Tel. (977) 72 05 l O 

ULLDECONA 

Restaurante 

EL CAZADOR 
C/. Major, 50 - Tel. 71 30 29 ELS VALENTINS 

Restaurant 

MARISOL 
Per a qualsevol encarrec 

podeu trucar al Tel. (977) 71 37 36 ELS VALENTI NS 

CONDOLS 

La Penya Barcelon ista 
d'Ulldecona vol expressar el 

seu condal als familiars 

per la mort del jove 
DANI SIMÓ i RENET i 

CARMEN CASTELL i CANALDA, 

socis i col.laboradors molt 
estimats a la Penya 

D.N.I'. 
NEIXAXIXON 

(ASTÚRIESJ el 8·5·1970 

INTERNACIONAL "A" 
33 VEGADES 

PROCEDEIX DEL 
R. MADRID (1996) 

ÉS UN JUGADOR 
MOLT ESTIMAT PER 

L'AFICIÓ BLAU-GRANA 

AT 
.... .. 1"9t 

\\ ~ 
LUIS ENRIQUE '{, 

'\..._ 
per JOSEP BEL 

J 

.,. I ' 



-
BRUSCA 

BARANES BRUSCA, s.L. 

Camí de l'Oliva 1-, s/11. 

Tel. 72 13 90 

Fax 72 00 71 
ULLDECONA 

Folt4V\ de. pa 

C/. Murada de Dalt, 37 
Tel. 72 08 24 
ULLDECONA 

Comercial i S.A. T.: 

PI. Sales i Ferré, 1 3 
Tel. 72 01 08 
ULLDECONA 

HOMENATGE ALS SOCIS FUNDADORS 

Lluc Raga, alcalde de la vilo, dirigint-se als assistents en l'acte 
d'homenatge 

Josep CastelL mostrant les fotografies de la Penya Barcelonista 

) 
) 

) 
) 

Enrie Aubó, lgnasi Sanjuan, Josep Vericat Miquel Villarroya, Paco Agasa i 
Joaquim Barreda, brindant durant l'acte 

Josep Sánchez (Babot), rep del Sr. President Paco Agasa el pergamí 
de Soci d'Honor de l'Entitat 

-1!.a Boi,«¡a 
~B~ 
Del teu equip, 
que no et manqui res ... 
Vine i ho veuras / 

Major, 150 
Tel. 72 00 97 - Fax.72 12 26 

ULLDECONA 

GIMNÁSTICA 
MUSCULACIÓ 

SAUNA FINLANDESA 

Universal 
GYM RAGA 

C/. Ermita, 3 
Tel. 72 05 00 

ULLDECONA 

FUNERARIA 

SANTIAGO 
-

Camino "La Roja", s/n. 

Tel. 72 03 73 

ULLDECONA 

~ 
floristería 

~· 3'V1olí 

carrer Major, 137 
ULLDECONA 
<Tarragona> 



CURIOSITATS 
Acudit del Diari el Periódico, publicat el 23-1-98 

LA PENY A . ll\1iFOBMA •••. 
AMB L'ANIM D'ACLARIR ELS MAL ENTESOS LA PENYA INFORMA ALS SEUS SOCIS, QUE PER 

DISPOSAR DELS CARNETS D'ABONAMENT PER VEURE PARTITS DEL BARQA, CAL APUNTAR-SE A LA 

FUSTERIA D'EN JOSEP BEL, A PARTIR DE DUES SETMANES ABANS DEL PARTIT AL QUE ES VULGUI 
ASSISTIR. 

EXEMPLE: 

SI EL PARTIT AL QUE ES VOL ASSISTIR ES JUGA EL DIA 22 DE MARQ, PODEU APUNTAR-VOS, A 
PARTIR DEL DIA 9 DEL MATEIX MES. DES DE LES 9 DEL MATÍ, AL LLOC INDICAT ANTERIORMENT. 

DIT AIXÓ, ESPEREM QUE TOTS SABE U EL QUE S'HA DE FER, PERQUE ENS SEMBLA QUE TOTHOM 
NO HO SABIA. GRACIES 1 VISCA LA PENYA! 

@ 
Instal.lacions Magaldi 

ELECTRICITAT - FONTANERIA 
CALEFACCIÓ - CLIMATITZACIÓ 

Aragó, 48 - Tle. Ferré, 55 
Tel. 72 12 25 - ULLDECONA 

-1: 
TINA FERRE SORLI 
&iii'~!WOU®©U© U©©ll'il~© 

C/. Sant Antoni, 20 - Tel. 57 30 04 
ULLDECONA 

Pastisseria 

RAGA 
Carrer Major, 105 

Tel.72 03 53 
ULLDECONA 

Talleres 
FRANCES 

CHAPA - PINTURA 

MANUEL FUSTÉ VERGE 

C/. Aragó, 33 (Al costat de la Penya) 
Tel. Taller: 72 08 11-Part.: 72 08 09 

UUDECONA 

Materia/s ___ _ 

este ve s.L AGENCIA LABERNIA 

MAESTRAT, 6 - TEL. 57 31 59 
43550 ULLDECONA 

ROBA ÍNTIMA 
LLENCERIA 

per ttf 
Major, 77 

Tel. 72 01 31 
ULLDECONA 

Assessorament - Tramitacions 
Assegurances - Viatges 

Major, 108 - Tel. 72 00 81 
ULLDECONA 

JOSEP 
MARTORELL 

Servei de Pala i 
Transport en General 

C/. Sant Antoni, 24 - Tel. 72 01 64 
ULLDECONA 

1 ... 

u FC BARCELONA 
INFORME D1ACTIVITATS 

TEMPORADA 1996/97 
A carrec del President del FC Barcelona Sr. Josep Lluís Núñez 

Bon dia a tothom, senyors i senyores penyistes. Benvinguts tots, 
després de 19 anys de gestió al front del nostre estima! Futbol Club 
Barcelona i amb una situació que és sense cap mena de dubte la millor 
de la nostra histeria. 

Abans de tot vull agrair-vos la confianga que m'heu dona! una altra 
vegada, expressada en les darreres eleccions i que ens donara la 
tranquil.lita! necessaria per dirigir el Club en el decisiu inici del segle XXI. 
Cree que és aquesta confianga la que em fa acceptar el compromís que 
tinc davant tots vosaltres i tots els socis, i que, amb l'ajut deis meus 
companys de Junta Directiva, em dóna cada dia més energies per 
treballar en pro del nostre estima! Club. 

Varem convocar eleccions el mes de julio! perqué era el moment més 
adient, sense que cap esdeveniment futbolístic pogués alterar o interferir 
el procés electoral i sense que aquest condicionés l'apartat esportiu que 
és, com tots sabeu, el més importan! de la nostra entitat. 

T enim la satisfacció que la jornada electoral va ser una vertadera 
festa blaugrana, la participació va ser importan! i el resulta! ciar. Si 
haguéssim escollit la data per a després de l'estiu en aquests moments 
l'atenció i els esforgos del Club estarien en una altra direcció que 
l'esportiva, amb els riscos que aixo comporta, ja que l'ambient electoral, 
logicament, condicionaría el comengament de lliga. Si les haguéssim 
convoca! per a la meitat de la temporada, hauria esta! el mateix. 1 si les 
haguéssim retardatfins al mes de juny del proper any, encara pitjor, ja que 
hauríem convertí! tola la temporada present en una campanya electoral 
permanent, com ja ens va passar l'any passat. 

Cree, dones, que varem encertar de ple, i després de la final de la 
Copa del Rei que varem guanyar a Madrid davant el Betis, tota l'atenció 
del Club es va concentrar en una lita tan importan! com són les eleccions, 
sense que cap circumstancia distragués l'atenció del Club. L'índex de 
participació va ser mol! eleva!, amb més de 32.000 socis anant a les urnes 
per dipositar-hi el seu vot. 

Cree, repeteixo, que varem encertar plenament amb la data de la 
convoca!Oria, en la qual els socis del Sarga van escollir el seu presiden!, 
cosa que ja molts pocs clubs poden fer, ja que s'han transforma! la majoria 
en societats anonimes i el propietario el que aquest designi és el que n'és 
el presiden!, sense que els socis puguin tenir veu ni vot. Aixo és una 
desgracia per al futbol, que nosaltres hem denuncia!. Les societats 
anonimes no han tret els clubs de la ruina i, en canvi, els seus socis res 
poden fer per evitar les vendes de patrimoni, els grans endeutaments o la 
regressió del seu club en tots els aspectes. Ara hi ha consel ls d'adminis
tració que prenen les decisions sense tenir en compte els socis. Ara 
només tenen veu i vot els accionistes. 1 aixo és lamentable. Jo vull tornar 
adir-vos de manera clara i contunden! que el Sarga no sera mai societat 
anónima mentre jo en sigui el presiden!. Som un deis pocs clubs 
professionals de futbol d'Espanya, d'Europa i del món propietat deis seus 
socis i ningú més. Aixo ens pot omplir d'orgull. 

1 sera així perqué nosaltres no depenem de ningú. La nostra indepen
dencia, que ens dóna l'estabilitat económica, és la base del nostre futur. 

*ll~í'i.J~i 
* Willi"@~i'/t.~ 
*"~ ..... i~~i.l~í'Wili.Qil. 
*~ii/t.ífi}l~lit 

ULLDECONA 
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Els clubs que han esta! captats per algun grup de pressió de qualsevol 
mena han caigut en el parany perla seva mala gestió económica. La nostra 
economía ens permet ser independents, encara que aixo no ens lliura de 
ser cobejats contínuament per qui veu en el nostre Barca un objectiu útil 
pera les seves finalitats. 

No ens queda cap mena de dubte que avui alguns clubs estan sen! 
motiU'd'especulació. Fins i tot hi ha clubs anglesos que busquen créixer 
a base de comprar clubs espanyols, segons em varen significar en un 
informe sobre les societats ano ni mes a la Gran Bretanya. Pero, en estudis 
recents de la premsa internacional, malgrat que no som cap societat 
anónima ens trobem en el segon lloc del món, després del Manchester 
United, en l'aspecte economic, i en el segon lloc, després de la Juventus, 
en l'aspecte esportiu segons la FIFA. En el comput global, d'una i altra 
classificació el resulta! és mol! positiu perqué ens situen entre els primers 
del món. Repeteixo, no ho die jo, no ho diem nosaltres, sinó que ho diuen 
els estaments futbolístics internacionals i la premsa de la resta del món. 
1 aixo ha de ser un motiu d'orgull per a nosaltres, perqué ho hem 
aconseguit fins i tot sense posar publicita! a la samarreta, cosa que no pot 
dircap deis nostres competidors. I aixo sí que és un privilegi perqué, a més, 
tant en termes absoluts comen termes relatius les quotes deis socis del 
Sarga són, com sabeu, les més baixes de lotes. 

Per aquestes raons que us he dit, el Sarga és ara mateix un Club 
envejat i un Club cobejat per aquells que veuen la seva economía patir o 
minvar dia a dia, que veuen com han de vendre's el patrimoni per 
sobreviure. Les provocacions són contínues, com haureu pogut constatar 
en els darrers temps. Pero nosaltres seguim el nostre camí sense 
contestar-ne cap, perqué els adversaris voldrien que nosaltres caigués
sim en el seu parany. 

Som l'únic Club que ha participa! lotes les temporades en alguna 
competició europea des que existeixen a meitats deis anys cinquanta, i en 
la classificació de lotes aquestes competicions continentals, també ens 
trobem al primer lloc. Altres Clubs han esta! una o diverses temporades 
sense poder competir a Europa. 

Enguany, aquesta temporada, hem comengat una nova organització 
dins del futbol professional, destinada fonamentalment a potenciar el 
nostre futbol base, el nostre planter. S'han incorpora!, com ja sabeu, 
!'entrenador Louis Van Gaal, admira! a Europa pels exits aconseguits al 
front de l'Ajax d'Amsterdam, del qual ha tret una munió importan! de 
jugadors; lloreng Serra Ferrer, un deis millors tecnics espanyols del 
moment, com a responsable del futbol base, mentre que Bobby Robson 
és l'encarregat de controlar i coordinar la incorporació de nous jugadors. 
Jo voldria també destacar la gran professionalitat del senyor Robson, 
identifica! plenament amb el nostre projecte després d'haver aconseguit 
grans exits amb el primer equip l'any passat en el qua!, repeteixo, si 
haguéssim tingut la tranquil .lita! d'aquest, probablement hauríem guanyat 
també la lliga. Per aixo us demano unitat per sobre de tot. Els enemics del 
nostre equip han d'estar al camp, i no fora. I els balangos s'han de fer a final 
de temporada, com jo he dit sempre. Si haguéssim fet cas d'alguns, el 

' ' MONTSIA RADIO 
TV PHILIPS 

Color natural 

ULLDECONA 
ALCANAR 



senyor Robson no hauria pogut culminar una magnífica temporada en la 
qual va guanyar tres deis quatre títols i va classificar l'equip pera la Lliga 
de Campions. 

El nostre objectiu immediat és elevar el nivell del planter i que arribin 
més jugadors al primer equip. Per aquesta raó s'han compra! nous 
terrenys a l'Hospitalet, darrere l'hotel Juan Carlos 1 i mol! a prop de les 
nostres instal.lacions , amb una masia antiga anomenada Can Rigalt, per 
construir-hi tres camps i una nova residencia de futbolistes del planter. 
Serra Ferrer esta molt il.lusionat amb aquesta nova tasca i no diguem de 
Van Gaal. Ambdós conslitueixen una direcció tecnica professional de 
primera magnitud. Cal que els deixem treballar que ben aviat en recollirem 
els fruits. 

Aquesta temporada que acabem de comenyar ens acusen d'haver 
gasta! 9.000 milions de pessetes en fitxatges. Jo vull dir-vos que aixo no 
és veritat i que s'han gasta! menys de 3.000 milions, una quantitat 
perfectament absorbible per Ja nostra economia, ja que, efectivament, 
hem gasta! 8.900 milions, pero n'hem ingressat més de 6.000 per 
traspasos. 

Com tots sabeu Ja baixa més importan! ha esta! la de Ronaldo. Sobre 
ell ja s'ha dit quasi tot. Jo només vull reafirmar-vos la versió que ja va donar 
la Junta Directiva sobre la seva marxa. Ronaldo se'n va anar perque així 
ho van voler els seus representants, perque ell volia quedar se. Pero, per 
contracte, els representants tenen un domini total sobre la seva voluntat 
i el van voler traspassar a l'lnter per motius tacils d'imaginar. Fixeu-vos bé 
que només quatre mesos després d'arribar a Barcelona, mol! abans que 
es parlés d'una possible ampliació del seu contracte, ja l'estaven oferint
lo per tot el món. Segons diu en un llibre el manager del Manchester 
United, Alex Ferguson, el mes de novembre de l'any passat Ji varen oferir 
Ronaldo. Nosaltres ho varem fer tot per retenir-lo, tingueu-ne la seguretat. 
Pero ells l'havien venut ja a l'lnter. Van accedir a fer teatre en una roda de 
premsa, perque nosaltres deiem "sí" a lotes les seves exigencies, Ji varem 
donar el que demanava, pero a l'hora de la veritat es van retirar de la 
negociació perque no podien signar l'ampliació del contracte. 1 se'n va 
anar per 4.300 milions de pessetes un jugador que havíem compra! un any 
abans per 2.500 milions i ens van dir que estavem bojos. El nostre únic 
error va ser no posar-Ji una clausula més gran. Ara el jugador ésa l'lnter, 
en un futbol mol! difícil com l'italia, i sembla que no és massa feliy. 

Nosaltres hem defensa! els interessos del Barya fins el final en el cas 
Ronaldo. 1 hem aconseguit que la FIFA reconegui que la clausula de 
rescissió només és valida per Espanya. Malgrat no haver cobra! una gran 
quantitat suplementaria de pessetes, a més deis 4.000 milions, sí que hem 
aconseguit que ens donin la raó i cobrar més diners pels conceptes de 
formació i promoció que són els que sí que accepta la FIFA. Pero aquests 
conceptes desapareixen l'any que ve. l'lnter només va oferir en ferm un 
partitamistós valora! en uns 150 20 milionsde pessetes. Vull dirambaixo 
que hem defensa! de manera aferrissada els interessos del Barya fins al 
final. 

No és jusi, d'altra banda, que des d'Europa puguin fitxar-nos jugadors 
amb el preu tancat, mentre nosaltres hem de negociar foryosament si 
volem fitxar un jugador de qualsevol altre país. Aquesta situació s'ha de 
canviar. Hem fet un gran negoci amb Ronaldo? Dones no. Nosaltres 
volíem que Ronaldo seguís entre nosaltres, pero els seus representants 
no ho volien així. Ara, amb els diners de Ronaldo, hem fitxat Rivaldo i 
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Anderson que també ens donaran molles alegries, com ho estan demos
trant. Tinguin en compte que Ronaldo i el seu entorn volien globalment 
3.000 milions de pessetes persignar un nou contracte, independentment 
de la fitxa i el sou del jugador. Amb aquesta quantitat i els 4.275 milions 
que ens ha dona! l'lnter han arriba! Rivaldo i Anderson. 

Hem esta! criticats també per fer ús de la clausula de Rivaldo, quan 
a nosaltres ens van agafar Ronaldo pel mateix metode i altres clubs han 
fet el mateix com ho demostren els casos de Roberto i Milla, que ens els 
van agafar Valencia i Reial Madrid; o el que ha passat amb Mijatovic, 
Morientes, Karanka, Echevarria, Esnaider, etc. És quan el Barya fitxa que 
s'organitza el gran enrenou. Quan els altres tan el mateix, aleshores és 
que són molt intel.ligents. 1 encara hi ha més, perque, per exemple, el 
Sevilla en el seu dia ens va voler enganyar amb Nando, que el va 
traspassar al Madrid, després de fer ús d'un conveni que tenia amb 
nosaltres per l'intercanvi de Nando i Unzué. Ho varem denunciar als 
tribunals i hem guanyat el cas. O com l'any passat que el Valencia no ens 
volia pagar res per Romario i, després de consultar la FIFA, ens va pagar 
500 milions. 

1 encara cal esmentar aquí el cas Karembeu. Nosaltres varem fer el 
que preveuen els reglaments de la FIFA en materia de traspasos. Ésa dir, 
ens varem dirigir primer al seu club, el Sampdoria. Un copes va arribar a 
un acord ens varem dirigir al jugador, pero no va voler acceptar la nostra 
oferta. Que havia passat? Que un altre club per sota ma li va donar diners 
perque no acceptés ésser traspassat i així quedar-se- sense pagar res al 
Sampdoria al cap de dos anys. Nosaltres volem anar sempre amb el 
reglamenta lama, sense transgredir la llei. A altres clubs la FIFA els posa 
multes d'11 milions de pessetes per practiques il.legals amb intermediaris 
no oficials i duplicitat de contractes. 1 a sobre es queden sen se el jugador, 
com ha passat fa poc. Ara veurem que passara amb Karembeu, l'únic 
jugador que no ha acceptat un contracte del Barcelona perque, segons va 
denunciar un diari madrileny, en té un de signa! amb el Madrid per sota ma 
i ha d'indemnitzar amb 3.500 milions de pessetes el club si no l'acompleix. 
Per aixo estan tan indignats els del Sampdoria. 

El tema deis jugadors brasilers internacionals, ens resulta molt difícil 
d'abordar. Vull assabentar-vos que el Club fa el que poi. Cree que ben 
aviat tindrem un calendari únic que ens lliurara d'aquest problema. 
Mentrestant, nosaltres fem el que podem, com heu vist, per minorar al 
maxim els perjudicis que ens ocasiona. 

L'experiencia de la passada temporada ens aconsella, un cop més, 
que esperem al final per passar balany. Jo demano a tots els socis i 
penyistes el suporta l'equip, perque l'equip esta compost per jugadors 
professionals molt il.lusionats que volen triomfar i guanyar lotes les 
competicions. La passada temporada van ser tres de quatre títols i ja 
sumem 21 títols de futbol en 19 anys repartits així: una Copa d'Europa, 4 
Recopes, una Supercopa d'Europa, 5 Lligues, 5 Copes del Reí i 5 
Supercopes d'Espanya. 

El mateix ens passa amb les seccions, que en aquest aspecte també 
te nen una trajectoria exemplar. En basquet varem guanyar la Lliga i un cop 
més varem ser sotscampions d'Europa. En 19 anys s'han guanyat 31 títols 
en basquet, amb 2 Recopes, una Copa Korac, un Mundial de Clubs, 9 
Lligues, 9 Copes del Rei i 9 Lligues Catalanes. Malgrat tot aixo, l'Aito 
García Reneses va plegar perque no resistía la pressió i varem contractar 
un professional de gran nivell com Mane! Comas. 
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A l'handbol varem fer el ple. Sis títols en una temporada és un autentic 
record, amb la Copa d'Europa i Ja Lliga com els principals. A l'equip de 
Valero Rivera no podem demanar-li més, ja que han guanyat 48 títols en 
19 anys, amb 3 Copes d'Europa, 5 Recopes, una Supercopa d'Europa, 1 O 
Lligues, 8 Copes del Reí, 7 Supercopes d'Espanya, 2 Copes Asobal i 12 
Lligues Catalanes. 

En hoquei patins, Ja secció va assolir la Lliga Europea i la Lliga 
Catalana, amb el qual suma 29 títols en aquests 19 anys, comenyant per 
7 Copes d'Europa, una Lliga Europea, una Recopa, 7 Lligues, 6 Copes del 
Reí 7 Supercopes d'Espanya. 

El Barya és, dones, un club poliesportiu on els socis gaudeixen de més 
avantatges que qualsevol altre Club on no hi ha !antes seccions. El cost 
d'aquestes seccions ha esta! de 1.643 milions l'any passat, amb el 
següent detall: basquet, 975; handbol, 345; hoquei palins, 190 i la resta de 
seccions no professionals, 133. 

Molles vegades ens acusen de mercantilisme i que només pensem en 
els diners. 1 aixo cal aclarir·ho: l'economia no és el més importan! per al 
Club com no ho és per a una família si va bé. Pero si va malament poi 
arru·inar els objectius del Club com poi arru'inar una família. És per aixo 
que tenim cura deis diners i de l'economia del Club que cuidem amb rigor 
i transparencia perque a més els diners no són nostres sinó que són de tots 
els socis. Aquest rigor en l'administració deis recursos del Club és la base 
terma en la qual sustentem la potencia deis nostres equips i que ens fa 
veure el futur esportiu amb optimisme. 

Nosaltres volem unes seccions vives, que ens portin alegries i que 
siguin competitives al més ali nivell i aixo ens diferencia d'altres clubs de 
futbol, que han hagut de !anear les seccions esportives en els darrers 
temps per una manca de gestió encertada i per una manca de filosofia 
sobre la realilat d'aquests esports. 

El Barya competeix en tots els fronts al més alt nivell i n'hem d'estar 
orgullosos. L'any passat varem ser finalistes europeus a tots els esports 
professionals: el futbol, a la Recopa; el basquet i l'handbol a la Copa 
d'Europa, i l'hoquei patins, a la Lliga Europea. En les competicions 
espanyoles vam ser campions en basquet i handbol, o sotscampions, en 
futbol i hoquei patins. Més amunt esportivament és mol! difícil ser-hi. 
També és molt difícil presentar un millor balany economic, social i 
patrimonialment . 

Pero, el Barya no s'atura aquí. El nostre proxim projecte és l'anomenat 
Barya 2000. Sera un complex lúdic i comercial que generara nous 
ingressos atípics al nostre Club. També fara augmentar la qualitat de 
l'entorn del Camp Nou, que es convertira en una nova area d'esbarjo de 
Barcelona, amb cinemes, comeryos, restaurants, self-services, aparca
ments, botigues, l'edifici comercial del Barya, etc. Aquest projecte donara 
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més vida a les nostres instal.lacions , amb un aprofitament integral, del qual 
es gaudira també la ciutat i especialment els districtes de les Corts i Sants. 

Dins d'aquesta política de creixement, com podeu veure per les obres 
que són aquí al costal, estem fent un nou Museu, que suposa la segona 
ampliació, ja que ens esta quedan! petit dia a dia. Continua essent el segon 
més visita! de Catalunya i aquest estiu va assolir un record de més de 8.000 
visitants en un dia. 

La nostra Fundació, d'altra banda, confirma dia a dia la seva utilitat. 
Abans us deia que el Barya no sera mai societat anonima i, per tan!, no 
tindrem mai els beneficis d'aquest tipus de societat. Per aixo calia que ens 
espaviléssim amb altres fórmules. 1 una d'elles ha estat la Fundació, que 
permet absorbir les despeses no professionals, circumstancia que esta 
contemplada per les lleis vigents. La Fundació ha supera! lotes les 
previ~ions i ens ajuda a ser independents economicament. És una esplen
dida realitat i vull que tots ens ajudeu a mantenir-ne el creixement, ja que 
es tracia d'una asseguranya de futur. 

A l'horitzó del Barya tenim ja el nostre Centenari. Hi ha directius que 
ja treballen en aquesta data única en la nostra historia. Ja hem arriba! a un 
acord amb La Caixa per celebrar la magna exposició del Centenari, que 
sera un deis acles culturals més importants de la celebració. La Caixa 
inaugurara, amb aquest motiu, la restauració de Casarramona, un edifici 
modernista que donara el maxim esplendor a la gran exposició deis cent 
anys del Barya. Altres aspectes del Centenari estan encara esbrinant-se, 
pero podem estar-ne tranquils perque tots tindrem ocasió de participar i de 
fruir deis grans esdeveniments esportius i de tot tipus que organitzara el 
nostre Club amb motiu d'aquesta efemeride. 

Res més, amics penyistes. Gracies a tots, a tots perla seva confianya. 
Tot el que fem, hem fet i farem sera gracies als nostres socis i els nostres 
penyistes. 1 per aquest moti u els vull expressar el meu agra'iment, que faig 
extensiu als esportistes del Club, tecnics, mitjans de comunicació, emple
ats i companys de Junta Directiva per la seva tasca el darrer any i per la 
tasca que desenvoluparan més endavant. 

Per la meva part els vull mostrar novament la meva disposició a 
continuar treballant en la noble tasca de construir el FC Barcelona dia rere 
día. 

A tots, molles gracies. Visea el Barya, visea Catalunya i visquin les 
Penyes. 
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